棋聚温情

—— 高贵林孔子学院举办 2020 年中国象棋选拔赛

为丰富暑期生活,入秋伊始,高贵林孔子学院举办了 2020 年中国象棋选拔赛。本次比赛借助"天天象棋"平台于 2020 年 8 月 9 日在网上顺利进行,共计有 8 位棋手参加了比赛。活动得到了温哥华象棋协会的余超健老会长和林君维会长的大力支持。他们不仅为本次比赛提供了赛前演练机会,同时还承担了比赛的裁判和赛事工作。比赛采用单循环赛制,选手每轮对号入座进行比赛。胜者得一分,和棋各得半分,负者不得分;每局三十分钟,步时三分钟包干。所有参与者均将获得高贵林孔子学院颁发的参赛证书和纪念品。比赛让热爱中国象棋的棋友们在 COVID-19 疫情期间也能切磋棋艺,不亦悦乎。

接下来我们将从以上八名选手中,选出成绩最好的三位少年选手及两名成年选手,代表高贵林孔子学院参加本月底与魁北克孔子学院的中国象棋友谊赛。让我们期待选手们更加精彩的表现。



Friendship & Enjoyment from Chinese Chess Contest

2020 Chinese Chess Pre-Contest Hosted by the Confucius Institute of Coquitlam

In order to enrich summer holiday life of the students and to welcome the arrival of autumn, the Confucius Institute of Coquitlam organized 2020 Chinese Chess Pre-Contest. On August 9 of 2020, this contest was successfully held online by using "Tian Tian Xiang Qi" program. Mr. Yu Caojian and Mr. Lin Junwei from the Vancouver Chinese Chess Association provided their strong support and help to this contest. They helped arrange all the schedules of the contest and practices as well as acted as the judges. 8 contestants participated in this contest, and all the contestants played 7 games. Contestants gained one point when they won a game, half a point when the game was tied, and zero points if the contestant lost the game. Each game lasted less than half an hour.

The Confucius Institute of Coquitlam will present the participation certificates and gifts to all the contestants to recognize their effort and hard work. The purpose of this contest is to provide the opportunity to the Chinese Chess lovers to show their talents and enjoyments as well as to build friendships among them during this challenging time of COVID-19.

The Confucius Institute of Coquitlam will select 5 people to form a team, consisting of 3 students and 2 adults, to attend the "Chinese Chess Friendship Competition" with the teams from the Confucius Institute in Quebec by the end of August. We are looking forward to the players showing their talent in an exciting competition.

